



## PROTOKOLL SEKTIONSMÖTE 2 | A-SEKTIONEN

KALLANDE: MEDLEMMAR PÅ ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN

PLATS: ZOOM

TID: 18:00

### NÄRVARANDE (35)

A1(2)

AT1(3)

A2(11)

AT2(7)

A3(0)

AT3(7)

MPARC(2)

MPDSD(2)

ÖVRIGA A-SEKTIONEN (1)

ADJUNGERADER GÄSTER(0)



## 1. PRELIMINÄRER

### 1.1. MÖTETS ÖPPNANDE

Mötet förklarades öppnat kl. 18:03 av sektionsordförande.

### 1.2. VAL AV

#### 1.2.1. MÖTESORDFÖRANDE

Till mötesordförande Samuel Nyberg valdes enhälligt.

#### 1.2.2. MÖTESSEKRETERARE

Till mötessekreterare valdes Matilda Svensson enhälligt.

#### 1.2.3. JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE

Till justerare valdes Jacob Forsberg och Sam de Jong enhälligt.

Vilken duo!

### 1.3. NÄRVAROLISTA

Närvarolista skickades ut för påskrift via Zoom, i chatten. Fyll i den för att få hämta ut en gratis lunch i kårrestaurangen under januari månad.

### 1.4. MÖTETS BEHÖRIGA UTLYSANDE

Matilda berättar att det har funnits ett facebookevenemang, länkats i eventgruppen samt mailats ut till alla studenter på sektionen. Dock hade vi problem med maillistorna, därför skickades mailet ut några dagar för sent. Trots detta förklarades mötet enhälligt vara behörigt utlyst.

### 1.5. FÖREGÅENDE MÖTESPROTOKOLL

Föregående mötesprotokoll är redigerat men ännu inte upplagt på hemsida. Hemsidan är under uppbyggnad, därför det inte har lagts ut än.

## 2. FASTSTÄLLANDE AV MÖTESORDNING

Mötesordningen genomgicks och godkändes av mötet.

Mötesordningen tas även på engelska vid begäran.

## 3. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Lina Zachariasson har en fråga angående propositionen som handlar om teambuildingen, om AMU är inräknade i propositionen. Samuel säger att de är medräknade där ja.

Mötesordningen genomgicks och godkändes enhälligt.

## 4. ADJUNGERINGAR

Inga adjungeringar.



## 5. MEDDELANDEN

### 5.1 INFORMATION FRÅN PROGRAMANSVARIGA

Ingen PA kunde tyvärr närvara, men Joaquim Tarraso har skickat ett meddelande som Samuel läser upp.

*I will not be able to attend the meeting today due to my parental leave. I want to mention that we are now working on the development of both Master Programmes, and planning to have a new model from HT2022. Maybe it would be good to use the next meeting to explain briefly about that development.*

*I also take the chance to comment that, due to the unfortunate outcome of Kia's illness, the A-programme and Institution has asked me to temporarily take over the responsibility of the PA role, from January and while the selection process of the new PA, to take effect from September 2021.*

### 5.2 INFORMATION FRÅN CHALMERS STUDENTKÅR

SO kunde tyvärr inte närvara då FuM hölls samtidigt, men hon har skickat ett meddelande som Samuel läser upp.

Hej A-sektionen,

Tyvärr sammanföll ert sektionmöte med FuM idag och jag behöver föredra några punkter under FuM, därför har jag inte möjlighet att vara med på ert möte tyvärr.

#### **Men vad har hänt sedan sist?**

- Det har varit en del media kring Chalmers den senaste tiden kring studenternas ohållbara studiesituation. Vi arbetar mycket med frågor kring det just nu.
- I helgen var det både julbord och lucia. Superkul att så många deltog!
- 8-personers-regeln från FHM har inträtt vilket innebär att "normala campuslivet" fortsatt är på paus. Det är lite tråkigt och vi saknar givetvis att se alla studenter på Campus, men vi får hoppas situationen ändrar sig till våren.
- Sökningen till kårledningen verksamhetsåret 2021/2022 börjar efter nyår! Det kommer komma mer information om det på valberedningens facebook-sida. Så in och följ om ni är sugna på att se vad arbetet i kårledningen innebär!

Jag vill också avsluta med att önska er en God Jul och ett Gott Nytt År. Ta hand om er, var rädda om er och vila upp er inför våren!

// Anna Lindqvist, er kontaktperson från kårledningen 20/21



### 5.3 INFORMATION FRÅN FUM

Samuel berättar att de jobbar på en volleybollplan utomhus på campus. De har gjort TBK (Teknisk Basårs Mottagningskommittée till en kårkommittée. Samt att det planeras för en utbyggnad vid Chalmersbastun. Hör av er om ni har frågor till FUM eller idéer!

### 5.4 INFORMATION FRÅN STYRET

Samuel Nyberg (Ordförande): Har mycket kommunikation med andra sektioner. Har haft lite koll på hur andra har jobbat med aspningen digitalt.

Matilda Svensson (Vice Ordförande): Har jobbat med julklapparna som delas ut till alla på sektionen som fyllt i formuläret. Går även på möten med de andra Vice Ordförandena på skolan samt håller möte med kommittéer och utskott.

Helena Thim (Kassör): Har också jobbat med julklapparna som ska delas ut. Jobbar med de ekonomiska problemen på sektionen, problemen blir större och större så vi kommer att kontakta den externa revisorn efter jul. Detta orsakar också strul med ansvarsbefrielse. Men hoppfull inför framtiden!

Astrid Martinsson (SAMO): Har också jobbat med julklapparna. Har haft en fysisk skydds rond nu i veckan och har bland annat beslutat att göra om en av de mindre datasalarna till en tyst datasal. Kommer även åtgärda problemet med vilka som har access till korridoren från sal 285:an.

Maria Oxelman (Kommunikatör): Har precis haft en stor presentation i sin kurs. Kommer jobba vidare med att ge G-suit-emails till alla utskott och kommittéer. Samt jobba vidare med att lansera hemsidan, den nya hemsidan blir gratis och har samma domänstruktur som kåren, det är därför vi har jobbat med ett byte.

## 6. RAPPORTER

### 6.1 STATUSRAPPORT FÖR VÅR VERKSAMHETSPLAN - HALVÅRSAVSTÄMNING

Samuel går igenom de projekt som vi har på verksamhetsplanen. Se dokumentet i dagordningen för mer information.

Överlag tycker vi att vi ligger i fas med många av projekten.

Ekonomi: Ligger lite efter med de ekonomiska problemen. Men vi hoppas att revisorn kan hjälpa oss att få igång detta efter jul.

Covid: Har varit svårare att ha en levande sektion under omständigheterna. Men det har ändå gått okej. Aspningen kommer snart och vi har startat upp en discord-kanal för sektionen.



Kommunikation: På god väg, med hemsida och G-suit.

Visionsprojekt: Har inte hunnit påbörja detta så mycket än. Att förvalta sektionens kontaktnät har vi jobbat lite på, men lite svårt med covid. Har en god kontakt med de andra sektionerna, kåren samt PA.

Samuel undrar om vi kan föra dokumentet till handlingarna?

Ja, det röstades igenom enhälligt.

## 7. VERKSAMHETSBERÄTTELSE, RESULTAT OCH ANSVARSBEFRIELSE

Egentligen skulle AMU 19/20 visat sin verksamhetsberättelse samt ekonomiska resultat och Arkipelago 19/20 skulle ha redovisat sitt ekonomiska resultat. Då det har varit en del ekonomiska strul vill inte revisorerna yrka för att godkänna de ekonomiska resultaten som har lagts fram. Vi kan heller inte stå bakom dem, därför yrkar vi för att bordlägga AMUs och Arkipelagos ansvarsbefrielse till ett senare möte, då vi tillsammans har kunnat kolla så att allt ser rätt ut. Har någon några frågor kan ni alltid kontakta oss.

Astrid Martinsson skickar kul meme: <https://imgur.com/gallery/DGEoPI3>

Kan mötet godkänna att vi bordlägger ansvarsbefrielsen för AMU 19/20 och Arkipelago 19/20?

Ja, det röstades igenom enhälligt.

## 8. VERKSAMHETSPLAN OCH BUDGET

Inga detta möte.

## 9. INVAL

Inga inval detta möte.

## 10. PROPOSITIONER

### 10.1. PROPOSITION 1 - ANTAL DAGAR FÖR NOMINERINGAR ATT ANSLÅS TILL STYRET

Matilda Svensson informerar om propositionen. Att ändra antalet dagar för nomineringarna att anslås till styret ger mer flexibilitet vid inval.

Propositionen godkändes enhälligt.



## 10.2. PROPOSITION 2 - TEAMBUILDING FÖR STYRET OCH UTSKOTT

Matilda Svensson informerar om propositionen. Att tillåta att styret samt utskott får använda teambuilding-pengarna nästa halvår då de inte har kunnat hålla en teambuilding än pga covid.

Propositionen godkändes enhälligt.

## 11. MOTIONER

Inga motioner detta möte.

## 12. ÄSKNINGAR

Inga äskningar, men har ni kul idéer kan ni höra av er till oss. Speciellt nu under de annorlunda förutsättningarna.

## 13. ÖVRIGA FRÅGOR

Inga övriga frågor.

## 14. MÖTETS AVSLUTANDE

Mötet förklarades avslutat kl 18:39.

Tack till alla som varit med!



MÖTESSEKRETERARE

Namn Matilda Svensson

Underskrift Matilda Svensson

Göteborg den 2020-12-19

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Jacob Forsberg

Underskrift Jacob F

Göteborg den 12/1-21

Namn Sam de Jong

Underskrift S. Jong

Göteborg den 12/1-21